
KÉT CSOPORTTAL MŰKÖDIK SZEPTEMBERTŐL AZÓVODA
Az óvoda életében több változás is történt szeptember első nap-
jával: egyrészt az új köznevelési törvény bevezetésének idősza-

ka következik, másrészt pedig a három csoport helyett kettő
működik ettől az időponttól. Utóbbit az indokolta, hogy a gye-
reklétszám lecsökkent, és a kilátások szerint a közeljövőben
sem tudnak három csoportot működtetni.
A jelenlegi gyermeklétszám 52 fő, így két 26 fős un. vegyes
életkorú csoport indult. Elsősorban a pedagógiai szempontok
alapján döntöttek a csoport jellegéről az óvónők.

(folytatás a 2.oldalon)

Elkezdődött a nevelési év az óvodában, és az isko-
lában is becsengettek szeptember elején. Az évkez-
dés változásokat hozott: az óvodában két csoportba
járnak a gyerekek, és mindkét intézményben az új
köznevelési törvény szerint folyik a munka.

Erzsébet táborban voltak augusztus 1 3-tól a mező-
nyárádi diákok, összesen 10-en.
Több száz, az ország más pontjáról érkezett gye-
rekkel együtt változatos és érdekes programok vár-
ták őket ebben az egy hétben.
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TESTÜLETI ÜLÉS MEZŐNYÁRÁDON
Mezőnyárád község képviselő-testülete szeptember 10-én tartot-
ta soron következő rendes ülését. Ezúttal hat napirendi pont ke-
rült a képviselők elé.
Elsőként az önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosítá-
sa volt a téma. Az erről szóló írásos anyagot a képviselők már
előre megkapták tanulmányozás céljára. A módosításokra azért
volt szükség, hogy az úgynevezett pótelőirányzatok, melyek a
költségvetés korábbi megállapításakor még előre nem voltak lát-
hatóak, megbeszélésre kerülhessenek.
A polgármesteri beszámolóban elhangzott, hogy a község hitel-
állománya ez évben nem növekedett, az önkormányzati kiadáso-
kat továbbra is a bér kifizetésekre és az intézmények fenntartá-
sára fordított összeg jelenti. A beszámolót és az összegszerű
módosításokat a testület tagjai egyhangú igen szavazattal fogad-
ták el.
A második napirendben tájékoztató hangzott el az önkormány-
zat első félévi gazdálkodásáról. A szintén előre elkészített és ki-
adott írásos anyag és a polgármesteri beszámoló tanúsága
szerint nem volt jelentős változás a tervezetthez képest. Összes-
ségében megállapítást nyert, hogy az önkormányzatnak takaré-
kos gazdálkodást sikerült folytatnia az eddigiekben.
Külön is szó eset azokról az egyelőre még bizonytalan pontok-
ról, amelyeket az iskola állami átvétele hoz majd magával. A be-
számoló szintén egyhangú igen szavazással lett elfogadva.
A harmadik napirendi pontban a Bursa Hungarica Felsőoktatási
Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 2013. évi fordulójához törté-
nő csatlakozásról kellett döntenie a testületnek. Bár a pályázati
kiírás még nem érkezett meg, a pályázathoz történő jövő évi
csatlakozást mindenki elfogadta.
A negyedik fő téma az önkormányzati törvény változásairól szó-
ló beszámoló volt. Dr. Horváth László polgármester tájékoztatá-

sa szerint az alacsony lélekszámú, vagyis 2000 fő alatti
településeknek csatlakozniuk kell valamelyik szomszédos tele-
püléshez, közös önkormányzati hivatal kialakítása végett, ahol
az államigazgatási ügyek intézése történik majd. Az önkor-
mányzat önállósága megmarad, csak közös hivatalok jönnek
létre.
Fő kérdés volt, hogy a község Mezőkereszteshez csatlakozzon-
e, vagy más településhez. A testület és a polgármester vélemé-
nye szerint a mezőkeresztesi csatlakozás tűnik a legelőnyö-
sebbnek. Az ehhez szükséges előkészítő munkákhoz a
polgármester felhatalmazást kapott a testületi tagoktól.
Az ötödik napirendben a Nyárádi Lovasnapok rendezvényhez
nyújtandó támogatásról született döntés. A rendezvény a közel-
múltban már lezajlott, rendezési költsége 1 millió 300 ezer Ft
volt. Ehhez járult hozzá az önkormányzat 1 50 ezer Ft-tal. A tes-
tület utólagosan is egyet értett a támogatással.
Hatodik napirendi pont keretében az Ügyrendi Bizottság beszá-
molója hangzott el, mely szerint a tagok a legutóbbi ülésen
döntöttek a polgármesteri tiszteletdíj és költségtérítés emelésé-
ről, tekintettel az emelkedő költségekre, különösen az üzem-
anyag árakra. Ez mindösszesen bruttó 19.000 Ft emelést
jelentett volna. Képviselői javaslatra azonban 5 igen, 1 nem és
1 tartózkodás mellett az emelés mértéke bruttó 38.575 Ft lett,
az illetmény és a költségátalány tekintetében összesen.
Hetedikként az időszerű feladatok megbeszélése zajlott az ülé-
sen. Ezen belül külön is szó esett arról a két sikeres rendez-
vényről, amelyek a nyár folyamán zajlottak. Közülük is a
Békafesztivál örvendett kiemelt sikernek, amely évről évre nö-
vekedni látszik.
Felvetődött továbbá a könyvtár környéki és egyéb területek
rendben tartásának fontossága, a Kácsi patak medrének tisztán-
tartása, valamint a közlekedési táblák állapotának feljavítása és
egy, az orvosi rendelő előtt kialakítandó zebra létesítése is.

KÖVETKEZŐ LAPZÁRTA: 2012. OKTÓBER 18.

Figyelem! A lapzárta időpontja után érkező cikkeket nem áll
módunkban megjelentetni, csak a következő lapszámban !

Nyárádi Napok és Államalapításunk ünnepe - ismét
több napos rendezvénysorozat várta a lakosságot az
augusztusi ünnepi hétvégén: koszorúzás, kiállítás-
megnyitó, Bikini-koncert és további szórakoztató
programok szerepeltek a programban.



(folytatás az előző oldalról)
A tagintézmény-vezető elmondása szerint a gyerekek számára a
változás nem jelent problémát, hiszen sokat voltak együtt a gye-
rekek eddig is, ismerik egymást és az óvónéniket.
Mindenesetre a kedves szülők türelmét kérik a következő hóna-
pokban.

A dolgozók létszáma szintén csökkent: négy óvodapedagógus
és két dajkanéni várja az óvodásokat ezentúl.
A korábban a harmadik csoporttal dolgozók helyzetét meg-
nyugtatón sikerült rendezni, hiszen ketten nyugdíjba mentek, a
harmadik kolléga pedig el tudott helyezkedni az óvodai társulá-
son belül.
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ELKEZDŐDÖTT A TANÉV
Még tombol a nyár, de a naptár már őszt mutat: szeptember 3-
án ünnepélyes tanévnyitóval indult a 2012/1 3-as tanév. 144 tanu-
ló (köztük 20 első osztályos) vette hátára az iskolatáskát, remé-
lem, azzal a szándékkal, hogy a lehető legjobb eredményt érje
el év végére.
A tanév előkészítése alapos és körültekintő volt: a tankönyvek
döntő többségét megkapták tanulóink, elkészítettük a tanév rész-
letes munkatervét, benne az eseménynaptárt.
Gazdag és változatos program várja diákjainkat a tanórákon kí-
vül is. Az azonban természetes, hogy az elsődleges – de nem
egyedüli – kötelesség a tanulás. Kinek-kinek a saját képességei-
hez mérten a legtöbbet kell kihozni magából! Ehhez iskolánk-
ban jól felkészült pedagógusok adnak segítséget.
2012. szeptember 1 -jétől életbe lépett az új köznevelési törvény,
felváltva a sokszor módosított, még 1993-ban készült közoktatá-
si törvényt. Milyen változások várhatók ennek kapcsán?
Előtérbe kerül a nevelés, hisz fegyelmezettség nélkül a tanulás
eredményessége sem garantált. Javulnia kell a munkához, tanu-
láshoz való viszonynak. Tudatosítani szeretnénk a gyerekekben,
hogy munka, szorgalom és kitartás nélkül nincs esély a normá-
lis emberi életre. Ezért a tanulás mellett az értékteremtő és érték-
megőrző munkában is részt kell venni tanulóinknak –
természetesen életkoruk és képességeik szerint.
Az iskola a gyereknevelés temploma, az iskolákat "vissza kell ka
nyarítani" arra a pályára, amelyen a munkára készítik fel a fia
talokat - jelentette ki Hoffman Rózsa oktatásért felelős

államtitkár Harsány általános iskolájának tanévnyitóján augusz-
tus 31 -én.
További lényeges változás, hogy az első és az ötödik osztályok-
ban, majd felmenő rendszerben minden évfolyamon bevezetjük
a mindennapos testnevelést. Ennek az a megdöbbentő oka,
hogy a magyar gyermekek fele (! ) valamilyen egészségügyi
problémával küzd. A gyermekkori magas vérnyomás, a moz-
gásszervi panaszok túlnyomórészt a mozgásszegény életmód-
nak köszönhetők.
Osztályainkban ideális létszámok vannak, ezért a pedagógus
minden gyerek munkáját, teljesítményét óráról órára nyomon
tudja követni. Bizony, itt rendszeresen készülni kell, nehezebb
megúszni a készületlenség következményeit, mint egy 30 fős
osztályban. Ebből persze az is következik, hogy szilárd alapok-
kal mehet a diák a középiskolába, életpálya-esélyei sokkal job-
bak lehetnek.
Természetesen az eredményes munkához nélkülözhetetlen a kö-
vetkezetes, segítő szülő, aki rendszeresen együttműködik a pe-
dagógusokkal – gyermeke érdekében.
Harmadik lényeges változás, hogy 2013. január 1 -jétől (a köz-
nevelési és az önkormányzati törvény szerint) az állam lesz a
fenntartó, nem az önkormányzat. Szeretném nyilvánosan cáfol-
ni azokat a faluban felröppent pletykákat, hogy az iskola meg-
szűnik. Erről szó nincs, sőt a társulások megszűnésével ismét
önálló iskola lehetünk.
A tanév tehát elkezdődött. Kívánok az iskola minden diákjának
eredményes, ezzel együtt vidám tanévet.

Tóth Sándor tagintézményvezető
TANÉVNYITÓ AZ ISKOLÁBAN
A mezőnyárádi Szederkényi Anna Tagiskolában is újra megszólalt az
órákra hívogató csengő. Az első becsengetést a szeptember 3-án reggel
8 órakor megtartott tanévnyitó ünnepség előzte meg.
Idén 144 tanuló kezdi meg, illetve folytatja tanulmányait az intézmény-
ben. Akik most kezdik első évüket, egyenként mutatkoztak be név sze-
rint is a jelenlevő szülőknek, tanároknak, társaiknak. Mind az ő
részükről, mind a nagyobbak részéről rövid verses, zenés műsor hang-
zott el, majd Tóth Sándor igazgató mondott ünnepi beszédet és nyitotta
meg hivatalosan is a 2012-1 3-as tanévet.

NYÁRÁDI NAPOK ÉS ÁLLAMALAPÍTÁSUNK ÜNNEPE
Az augusztus 20-ai ünnepet is magába foglaló hosszú hétvége el-
ső napján, 1 8-án szombaton a délutáni órákban gyűltek össze a
mezőnyárádi lakosok, hogy leróják tiszteletüket Államalapító
Szent Királyunk előtt és emlékezzenek az elmúlt 1012 esztendő-
re.
Az ünnepi megemlékezést Víghné Kovács Márta nyitotta meg
Márai Sándor gondolataival, majd Ulviczki Tamás szavalta el
Szuhanics Albert versét. Ünnepi beszédében Dr. Horváth László
polgármester méltatta Szent Istvánt és tevékenységét, párhuza-
mot vonva a mai kor kihívásaival. Ezek után a helyi önkormány-
zat, az egyházak, politikai pártok és civil szervezetek helyezték
el koszorúikat Szent István szobránál.
Egy kiállítás is nyílt ezen a napon az iskola kistornatermében,

ahol a Szentistvánon élő Kovács Ildikó üvegfestő mutatta be
szemet gyönyörködtető műveit a nagyközönségnek.
A nap záró akkordjaként hatalmas tömeget vonzott a Bikini
együttes mintegy 90 perces élő koncertje az iskola udvarára.
A vasárnapi bőséges programkínálat reggel 9 órakor egy lovas
bemutatóval vette kezdetét.
A délelőtt 1 0 órakor kezdődő ünnepi istentiszteleten a kenyér
megszentelésére közvetlenül a szentmise elején került sor.
Dr. Linczenbold Levente plébános celebrálta a szentmisét,
amelynek keretén belül államalapító királyunkról is megemlé-
keztek.A plébános prédikációjában külön hangsúlyozta: mind-
annyiunknak meg kell látnunk a jót és ez által magunknak is
áldássá kell válnunk mások számára.

(folytatás a 3.oldalon)
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(folytatás az előző oldalról)
Az áldozati liturgia után papi áldással és egy-egy szelet megál-
dott kenyérrel távozhattak a hívek, mely utóbbi a ministránsok
által került szétosztásra.
A délelőtt további részében pedig ugráló vár és trambulin várta
a kisebbeket, helyi termékek bemutatója és a Vöröskereszt jó-
voltából egészségsátor pedig a felnőtt generációt.

A szíves invitálásnak délutánig meg is lett az eredménye, hi-
szen a vizsgálatokra jelentkezők száma a nap végére megközelí-
tette a 200 főt.
Miközben a programok zajlottak, a déli órákban az önkormány-
zat ínycsiklandó ebéddel kedveskedett a helyieknek. A tányéro-
kon töltött káposzta gőzölgött, amelyet igazán kár lett volna

kihagyni bárkinek is.
Némi ebédszünet után a délutáni programokat A Hejőbábai Ha-
gyományőrző Csoport fellépése nyitotta meg, akik a nap folya-
mán többször is színpadra léptek a különböző műsorszámok
között.
A hejőbábaiak első népdalcsokrát a Bükkaljai Diák Sportegye-
sület karate bemutatója követte.
Utánuk ismét a hejőbábai népdalosoké volt a színpad. Ezúttal
azonban nem csak az ének, hanem a tánc tudásukat is megcsil-
logtatták a hölgyek.
A népdalok után egy, az alkalomhoz és az ünnepi időponthoz
illő Radnóti vers hangzott el Korpás Zoltán konferanszié elő-
adásában, majd pedig két, sokak által várt és ismert előadó,
Oszvald Marika és Rokker Zsolti szórakoztatták a közönséget.
A nap végén az elmaradhatatlan tűzijátékban gyönyörködhettek
mindazok, akik az esti órákig kitartottak.

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Mezőnyárád Község Önkormányzata és a Mezőnyárádi Falu
szépítő Egyesület köszönetét fejezi ki mindazoknak, akik hoz
zájárultak a falunapok sikeréhez, külön köszönjük Roszkos
Istvánnénak a büfé tiszta bevételéből történt felajánlását a fa
luszépítő egyesület javára.

ERZSÉBET TÁBORBAN VOLTUNK
Igen kedvezményes táborozásra volt lehetőség pályázni, ame-
lyet úgy gondoltam, hogy feltétlenül ki kell használni. Egy pe-
dagógussal max. 10 gyerek mehetett. A saját osztályom
diákjaival terveztem a tábort, de onnan csak 6 fő jelentkezett.
Így került a csapatba két másodikos és két ötödikes.
Augusztus 1 3-án reggel viszonylag korán, fél 7-kor gyülekez-
tünk a mezőkövesdi vasútállomáson. A keszthelyi gyorssal
több, mint 5 órát utaztunk Fonyódligetre, de megérte. Csong-
rád város csoportjával kerültünk egy faházba. A tábor program-
ja igen gazdag volt. Az első nap közös zászlófelvonáson
vettünk részt, ahol kiderült, hogy közel 1000 gyerek van jelen
egy turnus idején, és hogy az ország minden részéből érkeztek.
Nem csoda, hisz ez a déli part legnagyobb gyermektábora.
Másnap bemutatkoztak a csapatok. Az Eleven Televízió egy kis-
filmet állított össze a falunkról és az iskolánkról. Ezt vetítettük
le. Utána elénekeltük az iskolaindulót, aminek nagy sikere volt,
végig tapsoltak nekünk. A bemutatkozásra egyen pólóban és ki-
tűzővel érkeztünk.
A hét folyamán programok sokasága várta a gyerekeket. Pl. báb-
színház, több színházi előadás, külföldi és magyar népi tánc
együttesek, ólomöntés, bőrözés, csuhézás, fonalból virágkészí-
tés, népi furfangos játékok, íjászat, falmászás, asztali foci. Kö-
zépkori lovagok ruháját és felszerelését nézhették meg és
vehették magukra. Lovagi harcot próbálhattak ki fakarddal.
Így betekintést nyerhettek az életükbe. A vízi - dili fantázia ne-
vű verseny vízi-vetélkedőt rejtett magában.

Esténként diszkóba is mehettek. Sportolásra is bőven volt lehe-
tőség. Ezt biztosította a 6 focipálya, a kézilabda-, röplabda- és
kosárlabda- és tenisz- pályák. Volt több pingpong asztal is.
Mindezekhez kaptunk ütőket, labdákat. Ezen kívül társasjáté-
kokat és tollasütőket.
Az élményt fokozta, hogy a Nyárádi Ifjúságért Közalapítvány-
tól kapott támogatásból egy hajókirándulást tehettünk Bada-
csonyba és még a vízi-biciklit is kipróbálhatták. Sok gyerek
most volt először a Balatonnál és többen most ültek először ha-
jón. Ezúton is köszönöm az alapítványnak a támogatást.
A gyerekek többségének ez volt az első tábori élménye. De ez
olyan élmény volt, hogy a szülők nem győzték őket végighall-
gatni.
Reméljük, hogy jövőre is lesz lehetőség pályázni az Erzsébet
táborra, és akkor már több gyerek is részese lehet ennek az él-
ménynek.

Harangozó Andrásné
KILENCEDSZER IS NYÁRÁDI LOVASNAPOK
Mezőnyárádon szeptember második hétvégéjén rendezték meg
a Lovasnapokat. Az időjárás kegyes volt a szervezőkhöz, hi-
szen ragyogó napsütésben élvezhette mindenki a versenyszámo-
kat.
Szombaton 9-kor a B0-ás versenyszámmal kezdődtek a progra-
mok, ezután a B1 , B2 versenyszámmal, majd az ebédszünet
után a B3 versenyszámmal és derbyvel folytatódott a délutáni

program.
Vasárnap fél 10-től az Országos Gyermek Ügyességi Lovas-
verseny mezőnyárádi fordulóját rendezték meg. A pályán ki-
alakított körben futószáras feladatokat láthatott a közönség. 1 0
órától a homokos pályán is elkezdődött a küzdelem. Elsőként a
gyerek ügyességi versenyszámokat, ebéd után pedig ügyességi
ugró versenyszámokat rendezték meg.
A mezőnyárádi klub versenyzői szépen teljesítettek mindkét
napon, több kategóriában is az első három között végeztek.



LOMTALANÍTÁS
Értesítjük a község lakosságát, hogy településünkön
az őszi lomtalanítás 2012. szeptember 25-én (ked-
den) a megszokott időben, reggel 6 órától történik.
A szolgáltatás díjmentes. A lomtalanítás során el-
szállításra kerül minden hulladék, kivéve a veszé-
lyes hulladékok (gumiabroncs, akkumulátor,
hűtőszekrény, TV készülék, festék, olaj- származé-
kok, stb.) és zöldhulladékok (gallyak, lombos
ágak).

Farkas Julianna jegyző
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FIGYELEM!
Az adóhatóság értesíti a lakosságot, hogy a 2012. évi kommu-
nális adó, gépjárműadó és az iparűzési adóelőleg II. félévi
részletének kamatmentes befizetési határideje: 2012. szep-
tember 17.
A befizetéshez szükséges készpénzátutalási megbízásokat az Ön-
kormányzat minden adófizetőnek postázza, de a befizetés átuta-
lással is teljesíthető.
Késedelmes befizetés esetén késedelmi pótlék kerül felszá-
molásra, melynek mértéke minden naptári nap után a felszámo-
lás időpontjában érvényes jegybanki alapkamat kétszeresének

365-öd része.
Kérem, hogy amennyiben a Borsod Takarék Takarékszövetke-
zetben kívánja befizetni az adóját, az összegeket 5, és 10 forint-
ra kerekítve írja rá a befizetési csekkekre.
Felhívom a tisztelt adózók figyelmét, hogy akinek adóhátraléka
van, az a hátralék megfizetését minél előbb teljesítse, mert
amennyiben a tartozások kiegyenlítése nem történik meg, abban
az esetben az Önkormányzat az adóhátralékok letiltásáról, vég-
rehajtásról intézkedik.

Szabóné Lengyel Erika pénzügyi főelőadó

MARISKA – MARGITKA
A Békafesztiválon az Őszirózsa Nyugdíjas Klub tagjai által bemutatott jele
net szíves olvasásra
Mariska:Adjon Isten Margitkám!
Margitka: Adjon Isten Mariskám! Üljék mán le kend egy kicsit, ide mellém a
lócára, oszt mondja már el, hol járt, mit csinált, hiszen olyan régen találkoz-
tunk.
Mariska: Bizony, bizony. Hát hol is kezdjem. Képzelje mán' az unokám el-
vitt üdülni. Ott osztan a fürdés után masszíroztak, nagyon jó volt. A vacsora
előtt azt mondja az unoka, no mami, megyünk soppingolni, mán minthogy én
ilyen idős korban.
Mondom neki, te, nem való az már nekem, menjetek anyáddal, de ez a hun-
cut jány ragaszkodott hozzám és képzelje, a boltokba mentünk vásárolni,
persze én fizettem szokás szerint. Mikor vissza indultunk, megkérdeztem az
unokát , nó hát, soppingolni nem mentek, nagyot nevetett a betyár, hát már
voltunk mami, a vásárlás a soppingolás. Nem mertem szólni, hogy én mire
gondoltam a soppingot. Bizony, bizony. És itthon mi történt?
Margitka: Jaj , nagy újság van. Tavaly olyan jól sikerült a béka fesztivál,
hogy az idén is megtartják. Emlékszik-e, amikor még ezen a helyen kertész-
kert volt, két patak folyt, a kácsi itt, a sályi meg ott, ahol most is folyik. A két
patak között pocsolya, láp, sás, nád, piócák meg kecskebékák éltek. Estén-
ként olyan brekegéssel voltak, hogy beillett egy hangversenynek, de szép
volt, de rég volt. Tudja, ezért is neveztek el bennünket a nyárádiakat béká-
soknak, de el volt nevezve a többi falu is ábrányi bicskások, kácsi meszesek,
vattai pernyések, sályi szütyő – geszti zsák, emődi szamarasok, tardi tatárok,
gelej i gólyások sorolhatnám reggelig. Bizony, bizony.
Mariska: Igaz, igaz, de arra emlékszik-e, hogy itt a kertben szabadtéren ját-
szották a János Vitézt, papok tanították be a falubelieket, ahol élő birkát terelt
Kukorica Jancsi, Iluska meg az igazi patakba mosta a ruhákat? Gyönyörű
volt, soha sem felejtem.
Margitka: Képzelje, most meg azt hallottam, hogy olyan nagy gépet hoztak a
bányába, amiből Európába is kevés van, szedik vele a lignitet. Meg hogy ta-
láltak valamilyen ősfákat, én ugyan nem tudom, mi az, de biztos valami jó,
mer' elvitték Miskolcra és cukorba rakták. Nekünk meg itt maradt a lignit
por. Erről jut eszembe, hogy Nyárádon is lesz barlang, no nem az ősemberek-
nek, hanem sóbarlang a gyógyulni akaróknak, biz' az nagyon jó lesz.
Mariska: Jó bizony. Jaj kedveském, megyek is már, mert még dógom van,
oszt' reggel korán kell kellni, mert menni kell krumplit tőtögetni. Tudja, teg-
nap megígértük annak az okos embernek, aki odagyütt hozzzánk, oszt' meg-
kérdezte hónap kapálunk-e? Mert akkor ő visszajön, oszt' mindannyiunkat
meginterjúvol. Meglepődtünk, hogy egyedül mind a tizenegyünket, hát meg-
kérdeztük a csoportvezetőt, hogy mit jelent ez? Azt mondta, konkrétan én se
tudom asszonyok, de legjobb lesz, ha alulról is megmosdanak, hát sietek
mostmán. Isten áldja!
Margitka: Isten áldja magát is.

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Ezúton szeretnénk megköszönni Oroszné Bodai
Évának 2012. június 23-án történő gyönyörű eske-
tését, melyet örökre szívünkbe zártunk.

Köszönettel: Dufla Imre és Dufláné Sasvári Adrienn

HÁZASSÁGOT KÖTÖTTEK

Sasvári Adrienn és Dufla Imre
2012. június 23.




